
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 29. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 433
Det fremgår af A/S Storebælts årsrapport (side 7), at der nuværende tidspunkt
er udloddet 4,2 mia. kr. i medfør af transportaftalen ”En Grøn Transportpolitik”
fra januar 2009, hvorfor der således stadig mangler at blive udloddet 4,8 mia.
kr. jf. aftalen. Givet A/S Storebælts forventede langsigtede indtjening frem
mod 2025, hvad er da potentialet for yderligere udbytter i perioden 2017-2021
(incl.) og i perioden 2022-2025? Er det udbyttepotentiale indregnet i det fi-
nanspolitiske råderum?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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